
DOM’S was born from a passion for the health of our bodies and the 
planet! We only use simple, plant-based, organic, and natural ingredients 
for amazing all-day odour protection. Made with plant-based powders 
(arrowroot, magnesium, and baking soda) instead of aluminum, it 
keeps you fresh and glides on smoothly (thanks to coconut oil, cocoa 
butter, vitamin E and shea butter). 

Our deodorants are formulated for irritation-free freshness, even 
through the toughest workouts and work great for people sensitive to 

KIND TO YOUR BODY AND THE PLANET!  

Made in Canada

Visit Us Online 

With packaging that is 
100% PLASTIC FREE, 
our company strives 
to minimize negative 

impact on the 

Black Pepper/Lime, 75g Stick Deodorant Vanilla/Mint, 75g Stick Deodorant 

UPC: 628176500188UPC: 628176500195
Item Code: 19613100-75Item Code: 19613121-75



DOM'S est né d'une passion pour la santé de notre corps et de la planète! 
Nous n'utilisons que des ingrédients simples, végétaux, biologiques et 
naturels pour une protection remarquable contre les odeurs pendant 
toute la journée. Fabriqué à partir de poudres végétales (arrow-root, 
magnésium et bicarbonate de soude) et non d'aluminium, il vous permet 
de rester frais et s'applique tout en douceur (grâce à l'huile de coco, au 
beurre de cacao, à la vitamine E et au beurre de karité). 

Nos déodorants sont formulés pour une fraîcheur sans irritation, 
même pendant les entraînements les plus intenses, et sont idéaux 
pour les personnes sensibles aux déodorants conventionnels au 
bicarbonate de soude.

DOUX POUR VOTRE CORPS ET LA PLANÈTE!

Fabriqué au Canada

Avec des emballages 
100% SANS PLASTIQUE, 

notre entreprise 
s'e�orce de minimiser 

l'impact négatif sur 

Déodorant en Bâton, Poivre Noir/Limon, 75g 
UPC: 628176500188

code d'item: 19613100-75

Déodorant en Bâton, Vanille/Menthe, 75g 
UPC: 628176500195

code d'item: 19613121-75


